
Protokół Nr 25.2012

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 21 listopada 2012 roku w godzinach 1200 – 1500 .

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop. 
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności;   na 
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12.  W związku z tym obrady Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Ewa Awramik, Adam Dobkowski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Dyrektor MOSiR – Paweł Głowacki,
• Wydział  Polityki  Społecznej,  inspektor  ds.  ochrony  zdrowia  i  pomocy  społecznej  - 

Magdalena Sulżycka,
• Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  -  Maciej 

Juchniewicz,  
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
• radca prawny – Zofia Pietkiewicz.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Informacja Dyrektora MOSiR dotycząca przygotowania do sezonu zimowego.

4. Opinia  do projektów uchwał:

1) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,

2) w  sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku   z 
organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego w roku 2013,

3) oraz inne projekty uchwał będące w porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na dzień 
27 listopada 2012r.  i dotyczące prac Komisji.

5. Omówienie  funkcjonowania  Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego.

6. Analiza projektu budżetu miasta na rok 2013 w dziale kultura fizyczna i turystyka.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z propozycją  porządku 



obrad informując, że w projektach uchwał zgodnie z porządkiem obrad sesji Rady Miasta nie 
będzie projektu uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku 
na lata 2012-2027 – ten punkt należy wykreślić.

Radni przyjęli  wniosek i jednomyślnie poprzez aklamację przyjęli  porządek obrad jak 
wyżej z wnioskowaną zmianą.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli 

protokół Nr 24.2012 z dnia 24 października 2012 roku z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Do punktu  3-ego 
Dyrektor   Miejskiego Ośrodka Sportu i  Rekreacji  Paweł  Głowacki  omówił  informację 

dotyczącą przygotowania MOSiR do sezonu zimowego 2012 – informacja w załączeniu do 
protokołu. Dokupiliśmy 112 par łyżew, polepszy się zatem komfort jazdy. Lodowisko będzie 
czynne przez 3 miesiące. W okresie ferii zimowych zorganizowane zostanie zimowisko w 
Parku Wodnym. Chcemy zorganizować kolejną edycję kąpieli dla odważnych. Zakończyliśmy 
również zapisy do rozgrywek piłki nożnej halowej. Na styczeń 2013 roku, w zależności od 
pogody  planujemy  otwarcie  tras  narciarskich.  8  grudnia  mają  się  odbyć  „Mikołajkowe 
zawody pływackie”. Oprócz tego MOSiR na bieżąco prowadzi swoją działalność statutową.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zwrócił  się  z  pytaniem  dotyczącym 
funkcjonowania lodowiska i cen dla szkół.

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – co do lodowiska sytuacja sprzętowa się unormowała. 
Jeśli chodzi o uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych, to wejście na lodowisko wraz z 
wypożyczeniem łyżew będzie kosztowało 4 zł, natomiast szkoły ponadgimnazjalne, to 3 zł z 
własnymi łyżwami, natomiast wypożyczenie łyżew 5 zł.  Dokonaliśmy przeglądu agregatu, 
sprawdzono  poziom glikolu.  Jeśli  chodzi  o  rolbę,  zgłosiliśmy usterki  odnośnie  perforacji 
nadwozia  tego  urządzenia.  W  momencie  uruchomienia  lodowiska  cześć  pracowników 
przesuwana jest do obsługi. Tam potrzeby osobowe są ogromne.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy przewiduje się jakieś prace remontowe, 
konserwacyjne na stadionie MOSiR?

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – bieżące prace trwają. Jeśli chodzi natomiast o rok 
przyszły, to są znaczne ograniczenia finansowe dotyczące kapitalnych remontów. 
Komisja  zapoznała  się  informacja Dyrektora MOSiR dotycząca przygotowania  do sezonu 
zimowego. Nie wniesiono uwag.

Do punktu  4-ego 
Komisja  przystąpiła  do zaopiniowania projektów uchwał  związanych tematycznie z  pracą 
Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta. 
1)  Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta Ełku na 2012 rok w pkt.  VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych 
przez Wydział Promocji, Sportu i Kultury:

Miejski  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  w  Ełku  –  dział  926  rozdział  92604.  Zmiany  w 
budżecie wynikają z rzeczywistych potrzeb Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  w Ełku w 
planie  wydatków  budżetowych  na  2012r.  Zwiększenie  o  kwotę  23.174  zł  następuje  w 
rozdziale 92604 – instytucje kultury fizycznej, w paragrafach 4210 i 4300,      a spowodowane 
jest m.in. koniecznością przeprowadzenia dozorów technicznych oraz serwisowania urządzeń 
technicznych  i  obiektów  budowlanych,  i  także  koniecznością  zakupu  szafek  do 
przechowywania łyżew oraz wymiany zużytej armatury basenowej. Zmniejszenie następuje w 
paragrafach: 3040, 4140, 4360, 4410, 4420, 4430, 4440, a wynika z oszczędności. Ogólna 



kwota planu wydatków budżetowych pozostaje bez zmian. 
Przeniesienie wydatków z działu 750 rozdział 75075 § 3040 do działu 630 rozdział 63095 

§ 4300. Paragraf 3040 zawiera środki, przeznaczone na Nagrody „BIAŁEJ LILII” 2011   za 
wybitny wkład w rozwój Miasta Ełku w wysokości 16 866 zł. Na podstawie  Zarządzenia Nr 
811/2012 Prezydenta Miasta Ełku z dnia 18 października 2012 r. przyznano dwie nagrody 
pieniężne w łącznej wysokości 6 000 zł. Zmiany w budżecie polegają więc na przeniesieniu 
pozostałej  kwoty w wysokości  10 866 zł  z  paragrafu  3040 na paragraf  4300 na  zadanie 
związane z promocją oferty turystycznej miasta (wykonanie folderu turystycznego).

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie  „wstrzymującym”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w 
budżecie miasta Ełku.

2) Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  -  Maciej 
Juchniewicz  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu  Współpracy 
samorządu miasta Ełku z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność  pożytku  publicznego  w roku  2013.  Ełcki  Program Współpracy  określa  zasady 
współpracy finansowej i niefinansowej, w szczególności zadania i kwoty na realizację zadań 
własnych samorządu miejskiego w Ełku przez podmioty określone w ustawie o działalności 
pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  (otwarty  konkurs  ofert);  priorytetowe  działania 
dotyczące współpracy oraz zespoły doradcze i opiniujące złożone z przedstawicieli organizacji 
pozarządowych, radnych Rady Miasta Ełku i pracowników Urzędu Miasta w Ełku. Przyjęcie 
Ełckiego  Programu  Współpracy  przez  Radę  Miasta  warunkuje  opracowanie  i  przyjęcie 
Zarządzenia  Prezydenta  Miasta  Ełku  w sprawie  szczegółowej  procedury  zlecenia  realizacji 
zadań  samorządu  w  roku  2013.  Przyjęcie  programu  w  proponowanym  okresie  umożliwi 
ogłoszenie  otwartego  konkursu  ofert  w  terminie  umożliwiającym  realizację  pierwszych 
zleconych zadań już od miesiąca stycznia 2013 roku.

Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  -  Maciej 
Juchniewicz dodał, że prowadzone były przez tydzień konsultacje społeczne i uwagi zgłosiło 5 
organizacji.  Głównie  dotyczyły  one  korzystanie  nieodpłatnego  z  pomieszczeń  przy  ul. 
Małeckich 3.
Wywiązała się dyskusja.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  –  czy  w  §  2  w  zadaniach 
priorytetowych nie powinna znaleźć się „sportowa marka miasta”?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że wpierw należy przyjąć Strategię 
Sportu, gdzie  dopracowany zostanie temat, jak sportowa marak miasta ma być przyznawana, 
jak ma działać Kapituła.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – co do priorytetów – mamy szkołę sportową i 
stowarzyszenie,  czy  nie  można  byłoby  wpisać  tego  stowarzyszenia  jako  priorytetu  do 
programu współpracy?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że można to wyregulować na etapie 
konkursu i wspomóc inicjatywę.

Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  -  Maciej 
Juchniewicz – w  § 2 oświata i wychowanie zadanie 2 i 3 może być realizowane w formie 
regrantingu, konkurs może być prowadzony przez organizację pozarządową.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  dodał,  że  na  zasadzie  eksperymentu  można 
spróbować coś takiego zrobić.



Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Ełckiego Programu Współpracy samorządu 
miasta Ełku z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2013. 

Do punktu  5 – go
 Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  -  Maciej 

Juchniewicz omówił  funkcjonowanie  Ełckiego Programu Współpracy samorządu miasta Ełku 
z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego. W ciągu roku podpisujemy około 150 umów ze stowarzyszeniami. W Ełku działa 
około  100  organizacji.  Z  działalności  stowarzyszeń  korzysta  około  10  tys.  mieszkańców 
naszego  miasta.  Organizujemy  szereg  imprez  ogólnomiejskich,  jak:  Ełcka  Majówka 
Pozarządowa, Tydzień Solidarności Międzypokoleniowej, koncerty, warsztaty, seminaria.

Do punktu  6 – go
 Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił się o omówienie na wstępie dochodów 

w dziale  630 Turystyka  i  926 Kultura  fizyczna i  sport  a  na  następnie  wydatków w tych 
działach.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel powiedział, że jeśli chodzi o dochody w dziale 630 - są 
to działania bezpośrednio związane z projektami i bezpośrednio z tym związane wydatki w 
dziale turystyka – szczegóły w części opisowej od str. 80 do str. 85.
Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – str. 81 rozdz.  4300 jest kwota 735 tys zł,  
natomiast  kwota w części tabelarycznej – 745 tys zł, która zatem jest właściwa?

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  –  kwota  w  budżecie  jest  właściwa.  Klasyfikacja 
budżetowa  powoduje,  że  w  danej  pozycji  mogą  być  dwa  lub  więcej  zadań.  Budżet  był 
konstruowany na  podstawie  Zarządzenia  Prezydenta  Miasta,  gdzie  kryterium wzrostu  dla 
wydatków bieżących maksymalnie do 2% wzrostu.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – inwestycja realizowana przy Parku Wodnym 
– czy są oszczędności na energii?

Dyrektor  MOSiR  Paweł  Głowacki  –  trudno  po  pół  roku  stwierdzić,  jakie  zyski  ta 
inwestycja przyniesie. Dokładniej będzie wiadomo po rocznej eksploatacji, może to być 5-8 
tys.  zł  rocznie.  W  tej  inwestycji  jeszcze  sporo  trzeba  poprawić,  chociażby  ustawienie 
automatyki.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  –  planowane  jest  spotkanie  na  poniedziałek  26 
listopada.  Chcemy  przyjrzeć  się  założeniom  projektowym  tej  inwestycji  i  wynikom 
uzyskiwanym  faktycznie.  Potrzebna  jest  na  pewno  również  wizyta  wykonawcy,  który 
zakładał  automatykę.  Zgromadzimy  informację  co  do  założeń  projektowych  i  stanu 
faktycznego i przedłożymy ją również radnym. Ta inwestycja była wysoko dofinansowana ze 
środków Unii Europejskiej.
Dyrektor Paweł Głowacki – produkujemy w tej chwili tyle energii ile zużywamy. Jeśli chodzi 
o nadwyżki, mielibyśmy problem z odsprzedażą jako jednostka budżetowa.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański dodał, że naciskamy by odbyła się odpowiednia 
regulacja automatyki urządzeń jak i nachylenia luster. Na pewno przyniesie to pewne efekty.

Radny Paweł Czemiel – jaka jest trwałość takiego solara i koszt?
Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki zużywalność solara to 8-10% w ciągu roku. Zatem te 

panele trzeba będzie wymienić po 5-6 latach użytkowania.



Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop rozdz. 92604, 4270 zakup usług remontowych 
65  tys.  zł.  -  basen  wymaga  gruntownego  remontu,  chodzi  tutaj  zwłaszcza  o  podbasenie. 
Chciałby zatem zgłosić wniosek, aby z rozdział 92604 § 4300 przesunąć kwotę 100 tys. zł na 
§ 4270 zakup usług remontowych na wykonanie remontu na podbaseniu.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  może  w  kwestii  potrzeb  remontowych 
wypowiedziałby się dyrektor MOSiR.

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – potrzeb i planów jest dużo. Obiekt ma już 12 lat i aby 
dobrze  funkcjonował  potrzebna  jest  ciągle  jakaś  modernizacja  czy  remont.  Wykonaliśmy 
modernizację świetlików, teraz należałoby zrobić pokrycie dachu papą. To około 1500 m2 
koszt  70-80  tys.  zł.  Jeśli  MOSiR  otrzyma  środki  na  remonty,  to  w  pierwszej  kolejności 
chcielibyśmy pokryć dach. Do wymiany nadaje się mała sauna parowa .

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  dobrze  byłoby,  aby  Dyrektor  MOSiR 
przygotował wykaz zhierarchizowanych potrzeb remontowych w Parku Wodnym.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop powiedział, że na razie wycofuje swój wniosek.
Dyrektor  Paweł  Głowacki  –  jeśli  coś  się  będzie  działo,  to  trzeba  będzie  na  bieżąco 

reagować. Na dzisiaj bardzo ważny jest dach. Jego stan nie zagraża bezpieczeństwu. Co się 
będzie działo na podbaseniu, trudno teraz przewidzieć.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – dział 926 – sportowa marka miasta – jakie to 
pieniądze, jak Prezydent Miasta widzi finansowanie sportowej marki miasta?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  mają  to  być  dodatkowe  narzędzie  działań 
sportowych  na najwyższym poziomie  wraz  z  działaniami  promocyjnymi,  które  mogą być 
promocją  miasta.  Całość  opiera  się  o  konkurs,  gdzie   mogłyby  startować  organizacje, 
stowarzyszenia sportowe. Chcielibyśmy, by był to program kilkuletni. Dany zawodnik byłby 
ambasadorem miasta.  Chcielibyśmy podkreślić walory dobrego ducha sportowego. W tym 
roku w projekcie budżetu miasta na rok 2013 na sportową markę miasta chcielibyśmy zapisać 
kwotę 200 tys. zł. Chcielibyśmy również pokazać pewne dyscypliny sportowe i mechanizm, 
który spowoduje ciekawą rywalizację.
Jeśli chodzi o środki na program współpracy z organizacjami pozarządowymi, to mamy 80 
tys. zł więcej na sport w mieście.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – kiedy zaistnieje „sportowa marka miasta”?
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  w  grudniu  chcemy  opracować  sposób 

funkcjonowania, wiosną 2013 roku odbyłby się konkurs w ramach sportowej marki miasta. 
Chcielibyśmy w tym roku dokonać takiego wyraźnego przesunięcia w środkach finansowych 
z wyodrębnieniem „sport” i „rekreacja”.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz zwrócił uwagę, że nabrało już realnego kształtu i zaczęło 
funkcjonować muzeum historyczne.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zwrócił  uwagę  na  wydatki  dotyczące  funkcjonowania 
amfiteatru.  Chciałby wiedzieć ile z tych środków jest na zwiększone zatrudnienie a ile na 
imprezy,  które  będą  się  odbywały  w  amfiteatrze.  Jaka  jest  struktura  tych  planowanych 
wydatków? To samo dotyczy muzeum historycznego.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański zaproponował, że Wydział PSiK przygotuje taką 
szczegółową informację odnośnie tych dwóch punktów. Jeśli chodzi o amfiteatr  jest spore 
zainteresowanie i można się spodziewać w roku przyszłym wielu bardzo ciekawych imprez 
kulturalnych.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  powiedział,  że  zgłosił  pisemny  wniosek  o 
wykonanie dokumentacji nart wodnych. Wniosek nie został zaakceptowany przez Prezydenta 
Miasta  w projekcie budżetu na rok 2013.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – chcielibyśmy tego typu inwestycję realizować z 
pozyskiwanych środków zewnętrznych. Trudno teraz określić, ile kosztowałby taki projekt. 



Warto  byłoby  tutaj  sięgnąć  o  taką  formę  „zaprojektuj  i  wybuduj”,  poczekać  na  źródła 
finansowania zewnętrznego. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – może udałoby się wykonać dokumentację z 
oszczędności  poprzetargowych.  Należałoby  przy  tym  sprawdzić,  gdzie  ten  wyciąg  nart 
wodnych można by ulokować, tak by to nie kolidowało z tym, co planuje Powiat w kwestii 
budowy kanału.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – w pierwszej kolejności należałoby opracować 
koncepcję funkcjonalno-użytkową nawet całej plaży. Pomyślimy o tej propozycji.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz  poruszył  sprawę  braku 
klimatyzacji  na sali  widowiskowej ECK. Warto byłoby o tym temacie pomyśleć.  Kolejna 
rzecz dotyczy kart  zadań projektu złożonego przez Wydział  Strategii  i  Rozwoju – należy 
sprawdzić str. 71, 72 i 73 w projekcie budżetu, coś jest pomieszane.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – koszt klimatyzacji to około 250 tys. zł. Można 
by to wykonać ze środków, które pojawią się w ciągu roku budżetowego.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – dział oświata i wychowanie – czy myślimy o 
uruchomieniu  gimnazjum  sportowego.  Chodzi  tutaj  o  prognozy  szkoleniowe  w  piłce 
siatkowej i piłce nożnej, gdzie tylko i wyłącznie dla gimnazjum można by pozyskać środki 
zewnętrzne na ten cel?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  w  tej  chwili  bardzo  dokładnie  obliczamy 
wszystkie wydatki na oświatę. 20-30 zł będziemy musieli dołożyć miesięcznie do dziecka w 
przedszkolu.  Jeśli  chcielibyśmy  uruchomić  gimnazjum  sportowe,  to  należy  się  liczyć  z 
wydatkami  400 tys.  zł  dodatkowo. Rok 2013 będzie bardzo trudny,  jeśli  chodzi  o budżet 
oświaty.  Chcemy dotrwać w niezmienionej  strukturze organizacyjnej  w oświacie  do 2014 
roku.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – jeśli mamy otwierać gimnazjum sportowe, to należy mieć 
na uwadze, ze potrzebne jest pełnowymiarowe boisko sportowe i powinno ono powstać do 30 
sierpnia 2015 roku.

Komisja udzieliła głosu obecnemu na posiedzeniu Komisji Panu Bartłomiejowi Koniecko, 
który zabrał głos w sprawie konieczności utworzenia gimnazjum sportowego.

Pan  Bartłomiej  Koniecko  powiedział,  że  w  związku  ze  zmianami  w  Warmińsko-
Mazurskim Związku Piłki Nożnej  jest  bardzo przychylna  atmosfera w kierunku działań  o 
pozyskiwanie środków zewnętrznych na Gimnazjalne Ośrodki Szkolenia Młodzieży w Piłce 
Nożnej. Można otrzymać 100 tys. zł na jedną klasę. Jeśli miasto nie złoży takiej deklaracji 
utworzenia gimnazjum, to w Ełku takiego ośrodka nie będzie.

Radny  Krzysztof  Wiloch  powiedział,  że  ten  temat  należy  zgłaszać  do  Rady  Sportu 
działającej przy Prezydencie Miasta. To jest najlepszy moment, by takie inicjatywy zgłaszać 
i jeśli taki projekt się pojawi na pewno zostanie przez Komisję poparty.
Chciałby  podziękować  za  przygotowany  materiał  odnośnie  poziomu  wynagrodzeń 
pracowników  administracji  i  obsługi  szkół  i  przedszkoli.  Jest  tutaj  niestety  zaskoczony 
negatywnie skalą osób zarabiających tak małe pieniądze. Należałoby pomyśleć i zadbać o te 
osoby  najuboższe  z  najniższym  uposażeniem.  Przewidziane  są  w  budżecie  podwyżki  dla 
nauczycieli,  dyrektorów,  kadry  kierowniczej.  Należy  szczegółowo  przeanalizować  ten 
materiał  właśnie  pod  kątem  zwiększenia  płacy  zasadniczej  najniżej  zarabiających 
pracowników administracji i obsługi do minimalnej płacy krajowej.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że sprawdzi, jak zostały zaplanowane 
środki  finansowe w oświacie.  Takie  działania  dotyczące  pewnych  podwyżek  dla  najniżej 
zarabiających już były prowadzone przez ostatnie  dwa lata.  Robiliśmy analizy biorąc pod 
uwagę poszczególne stanowiska pracy. Około 150 pracownikom trzeba będzie dopłacić do tej 
płacy minimalnej.



Radny  Krzysztof  Wiloch  –  chodzi  tutaj  o  prowadzenie  pewnej  polityki  płacowej  w 
jednostkach samorządu miejskiego. Jest  konieczność pochylenia się nad tą grupą najmniej 
zarabiającą.  Należy dążyć do tego, by najniższa płaca zasadnicza w samorządzie była taka, 
jak minimalna płaca w kraju. Może trzeba takie regulacje zrobić etapami biorąc pod uwagę 
poszczególne grupy zawodowe.

Radny Paweł Czemiel zwrócił uwagę na brak szczegółowego opisu na karcie zadania przy 
Szkole Podstawowej nr 9 – należałoby to uzupełnić.

Kolejna sprawa to, czy byłaby możliwość zrobienia zestawienia wynagrodzeń i środków 
finansowych na zakup usług pozostałych w spółce Eko-MAZURY.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  –  w  roku  przyszłym  kończymy  inwestycję 
budowy hali przy Szkole Podstawowej nr 2 i Gimnazjum nr 1 – czy nie należałoby pomyśleć 
o poszukaniu źródeł zewnętrznych na pozyskanie środków finansowych na budowę boiska ze 
sztuczną nawierzchnią? Może pomyśleć o umieszczeniu tej inwestycji w WPI?

Z-ca Prezydenta Miasta  Artur  Urbański  – zmiany w Warmińsko-Mazurskiem Związku 
Piłki Nożnej są jak najbardziej pozytywne. Natomiast moglibyśmy ten ośrodek stworzyć przy 
innej naszej szkole. W 2012 roku otrzymaliśmy około 1,2 mln zł na budowę hali sportowej ze 
środków zewnętrznych, w roku przyszłym jeszcze 300 tys. zł na tą inwestycję. Jeśli chodzi o 
nowe boisko, to myślimy o jego lokalizacji na terenie przy ul. Suwalskiej. Wszystkie te uwagi 
i  wnioski  zgłaszane  przez  Komisję  zostaną  przekazane  Prezydentowi  Miasta  Tomaszowi 
Andrukiewiczowi.

 
Do punktu  7 – go

  Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop poinformował, że 30 listopada w Olsztynie 
odbędzie się Kongres Sportu z Panią Minister Joanna Muchą. Będzie w nim uczestniczył.

Komisja otrzymała odpowiedź na wnioski zgłoszone podczas poprzedniego posiedzenia 
Komisji – w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zwrócił  się  z  pytaniem  –  jak  zimą  będą 
funkcjonowały boiska „Orlik”?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański - „Orliki” będą zimą czynne przy SP nr 7 i Szkole 
Sportowej do godz. 20-ej. Chcemy również, by Powiat uruchomił swoje boiska.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – był wniosek Komisji by z kar naliczanych za 
opóźnienia w realizacji „Orlika” przy SP nr 4 dofinansować wyposażenie Szkoły Sportowej. 
Jak to będzie kwota i kiedy inwestycja zostanie zakończona?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – kary naliczane są od 15 października, jest to 3 
tys.  zł  dziennie.  Mamy  jednak  informację,  ze  wykonawca  złożył  pismo  do  sądu  o 
miarkowanie tych kar. Jeśli chodzi o potrzeby Szkoły Sportowej, na pewno wesprzemy jakąś 
kwotą. Zostanie przygotowana informacja na sesję odnośnie realizacji „Orlika” przy SP nr 4 
oraz hali sportowej przy SP nr 2 i Gimnazjum nr 1.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop zwrócił uwagę, że w kartach zadań w projekcie 
budżetu miasta na rok 2013 brak opisu w przypadku Szkoły Podstawowej nr 9 – prosi o 
uzupełnienie lub zaproszenie Dyrektora szkoły na posiedzenie Komisji Oświaty,  Kultury i 
Rodziny.

Radny Tomasz Dawidowski zwrócił się z pytaniem – dlaczego nie odbyła się Gala boksu?
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  wyjaśnił,  że  żadna  z  zapowiadanych  przez 

organizatora  imprezy  gwiazd  boksu  nie  wystąpi  w  gali.  Dlatego  też  byliśmy  zmuszeni 
rozwiązać umowę.

Radny Tomasz Dawidowski – czy zostały oddane już dwa kolejne place zabaw?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – technicznie są one już odebrane.
Radny Paweł Czemiel – czy nie można byłoby w ramach działań ekologicznych posadzić 

drzewka – choinki świątecznej na Placu Jana Pawła II na stałe? Co z wymienioną kostką z 
chodników przy ul. Armii Krajowej?



Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  kostka  jest  zeskładowana  na  terenie  PUK. 
Została zinwentaryzowana i ta część, która będzie się nadawała zostanie wykorzystana przy 
realizacji  innych  inwestycji  czy remontów.  Jeśli  chodzi  o  drzewko bożonarodzeniowe,  to 
pomysł jest dobry i przemyślimy tę propozycję.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – jeśli chodzi o budżety miejskich placówek 
oświatowych na rok 2013 , czy występują tutaj braki?

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski – braki będą. Tutaj mieliśmy wytyczne 
pokazanie  2%  wzrostu  na  wydatkach  bieżących.  Już  w  tej  chwili  mamy  duży  niedobór 
środków finansowych na oświacie.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop  
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